

Beboerrepræsentantmøde d. 4.5.23 kl. 9.00-10.00

Deltagere: Keld, Jytte, Susanne (referent)

Dagsorden:

1. Opsamling fra sidste møde

○ Rengøring gildesale

- i. Hvem skal have besked om bookinger?

Det er Keld, der skal have besked, men det er vigtigt, han får besked senest 3 dage før en udlejning

- ii. Hvem sørger for at nøglerne bliver lagt i nøgleboksene til brug?

Det er Keld

- iii. Hvem tjekker efter endt udlejning, at der er ryddet op, gjort rent og låst efter sig?

Det er Keld

- iv. Angående depositum for rengøring:

Vi tænker, det er en god ide - tænker, 500 kr. er rimeligt for gildesal eller værelse. Er det noget, kontoret står for?

○ Rengøring kælderværelser

Vi finder en løsning senest juni

○ Kælderrod

Vi vil gerne have skiftet låse på alle barnevognsrummene. Fremover laves en kontrakt, hvis man har brug for nøgle til barnevognsrummet.

Vi laver en oprydningsdag en gang om året. Vi undersøger, om den container vi har, kan bruges eller om vi skal leje en? Vi hænger et varsel ud, ugen før, hvor det fremgår, at folk skal fjerne deres ting (og sætte sedler på cyklerne i cykelkælderens), ellers bliver de fjernet. Susanne snakker med Kurt om, hvornår det skal være.

○ Sommerfest

Vi er blevet spurgt, om vi vil støtte Bakkefesten med 10-20 kr, pr. lejemål. Vi vil gerne støtte med 10 kr, pr. lejemål = 1500 kr. + lån af gildesal.

Hvis nogen arrangerer banko, vil Keld gerne stå for øl/vand og råbe op - hvis det

er torsdag eller fredag.

2. Nøgleopbevaring

Se længere oppe.

3. Revidering af velkomstfolder

Er revideret - Susanne sender rettelser til Mellisa

4. Ny direktør

Kristian Højholt - starter 1.8.

5. Plan for beboermøde og beretning i Sep

Afdelingsmøde er d. 4.9 kl. 18.00. Charlotte Veng og Inger Jensen deltager. Keld kan desværre ikke deltage. Til næste møde får vi skrevet de punkter ned, der skal med i beretningen. På valg er Keld, Martin og Susanne. Skal vi lave et skriv, hvor vi efterlyser lidt mere mangfoldighed til afdelingsmøde og bestyrelse?

6. Evt.